
1 
 

                                                                  

 

ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  05/02/2022 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς:  1) Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 

            2) Υπουργό  Προστασίας του Πολίτη 

            3) Υπουργό Εσωτερικών 

 

ΘΕΜΑ:  «Ελλιπής φωτισμός στο οδικό δίκτυο μεταξύ κόμβου Νεμέας- 

Ναυπλίου» 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Ποικίλες είναι οι αναφορές των κατοίκων των περιοχών και τοπικών 

κοινοτήτων του Νομού Αργολίδας, που συνδέονται από το οδικό δίκτυο 

που εκκινεί από το Κόμβο Νεμέας και καταλήγει στο Ναύπλιο.   

 

Συγκεκριμένα, οι κάτοικοι καθώς και διερχόμενοι οδηγοί αναφέρουν ότι 

μετά την έξοδο του αυτοκινητόδρομου Κορίνθου-Τριπόλεως, στο ύψος 

του κόμβου Νεμέας το οδικό δίκτυο εμφανίζει προβλήματα 

ασφαλτόστρωσης και ελλιπή φωτισμό. 

 

Το άνω οδικό δίκτυο που διασχίζει τον αργολικό κάμπο  από την Νεμέα 

και καταλήγει στο Ναύπλιο αντιμετωπίζει προβλήματα συντήρησης και 

φωτισμού. Σε πολλά σημεία, το οδόστρωμα έχει φθαρεί, εμφανίζει κενά 

και λακκούβες, ενώ  η μεγαλύτερη έκταση του δικτύου δεν έχει καν 

πυλώνες φωτισμού και διαχωριστικές νησίδες.  

 

Τα ανωτέρω  σε συνδυασμό με το γεγονός, ότι το ανωτέρω δίκτυο 

διέρχεται από καλλιέργειες και κόμβους κοινοτήτων (Μυκήνες,  Φίχτι, 

Νέο Ηραίο, Ανύφι,  Αγία Τριάδα, Νέα Τίρυνθα κλπ) αυξάνει το κίνδυνο 

ατυχημάτων, καθώς το δίκτυο χρησιμοποιείται και από αγροτικά 

μηχανήματα και οχήματα.  Κατά καιρούς δε, έχουν σημειωθεί θανατηφόρα 
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δυστυχήματα λόγω της μειωμένης ορατότητας και της κακής 

ασφαλτόστρωσης.  

 

Συνεπώς,  για το άνω οδικό δίκτυο  η  εγκατάσταση πυλώνων φωτισμού 

και  νέα ασφαλτόστρωση  είναι ζήτημα υψίστης ασφαλείας, προκειμένου 

να αποφευχθούν ατυχήματα και τραυματισμοί διερχόμενων οδηγών. 

 

Βάσει των ανωτέρω,  

 

Ερωτώνται  οι Υπουργοί: 

1) Ποιος ευθύνεται για τον ελλιπή φωτισμό κατά μήκος του άνω 

οδικού δικτύου; 

2) Σε τι ενέργειες θα προβείτε προκειμένου να εγκατασταθούν 

πυλώνες φωτισμού κατά μήκος του οδικού δικτύου; 

3) Ποιος είναι αρμόδιος για την τοποθέτηση διαχωριστικών νησίδων 

ανάμεσα στα δυο ρεύματα κυκλοφορίας; 

 

                                    Ο ερωτών Βουλευτής 

 

Αντώνιος Μυλωνάκης 




